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Mødedeltagere: Lars Høvenhoff  Milo Kirk  

    Dorthe Rasmussen(afbud)  Tanja Olesen  
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    Hanne Blaabjerg  Heidi L. Hansen   

    Rikke Styhm     

    Line Jæger 

             Carina Juel Holmhus 
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Rejseholdet står for de første 3 timer. 

 

1. Opfølgning af referat fra 17. august 2020 

Referatet godkendt 

 

2. Økonomi 

Lige nu er forbruget på72,8%, hvilket er flot.  

600.000 er bevilliget til  opstart af social tandpleje i 2020, og disse er medregnet i 

budgettet.  

Ombygning på Tirsdalen er så småt i gang, lovet færdig inden nytår. 

Der er forventning om, at vores underskud på ½ million er væk ved årsskiftet. 

Ingen nye besparelser rammer tandplejen i 20/21. 

Udgifter som er corona relaterede bliver refunderet sidst på året. Der vides stadig ikke, om 

det er det fulde udgiftsbeløb som bliver tilbagebetalt. 

 



 
 

 

3. AM 

Afrapportering om, hvad AM har arbejdet med det sidste år, og hvilke opgaver der ligger  

næste år. Bilag vedlagt. 

APV: På Sektormøde fortalte LJ om tandplejens APV og hvordan AM har arbejdet med den, 

og lavet handleplaner – ros til tandplejen 

Stor tak til AM som har lavet et stort arbejde. 

AM altid velkommen til at spørge MED, hvis der er materialer og ting, som de kan hjælpe 

med. 

 

Ingen stikuheld siden januar – kan måske have noget at gøre med nedlukning pga. corona. 

En enkelt UTH.  

AM gruppen ser på UTH sager og laver en generel information for vidensdeling, så alle kan 

lære af UTH. 

 

I MEDs forretningsorden er AM og Sparringsforum inviteret med 2 gange om året – det 

forsætter. 

 

Der har tidligere været problemer med rengøring på klinikkerne. Det er nu OK på 

Søndermark. I Nord er det stadig ikke helt godt. Gulvet er blevet vasket i forkert sæbe, så 

det klister. CT er i dialog med Pia Adelhardt fra rengøringen. 

I Øst går det godt nu.  

 

 

4. Sygefravær 

Vi har stadig langtidssyge, og personale som skal testes for corona når der er symptomer, 

og dermed skal blive hjemme, indtil der forelægger resultat. Det afspejler sig i både det 

lange og korte sygefravær. 

 

5. Evaluering af Rejseholdsbesøg 

De var meget forberedte. Social kapital og trivsel i fokus, og ikke psykisk arbejdsmiljø som 

skrevet i tidligere referat, men det hele hænger sammen. Der blev debatteret og lavet 

gruppearbejde om fællesskaber: Organisatoriske, opgaverettede, faglige og kollegiale. 

LH forhører sig om tidsfaktoren for næste seance. Det besluttes, at næste seance skal 

foregå i et team – der findes senere ud af hvilket.  

 

 



 
 

6. Meddelelser 

Nye mødedatoer for MED i 2021: 

11. januar, 15. marts, 19. april, 21. juni, 23. august, 11. oktober, 15. november og  

20. december 

 

2 KA elever er ansat, en voksen elev som færdiggør uddannelsen her, hun mangler 8 

måneder, og en ung som starter på den ny mesterlære uddannelse. 

 

7. Evt. 

Spørgsmål fra OR. Ansættelsesudvalget – kan det være muligt, at en fra OR er med i 

udvalget når der skal ansættes ny personale til OR. 

Ansættelsesudvalget består af OT, 3x TR + suppleant TR for den faggruppe som skal 

ansættes. 

Det debatteres. Ansættelsesudvalget tager det op, og LH melder ud, hvad de bliver enige 

om. 

  

 

 

   

Næste møde: Fredag den 13. november 2020   


